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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09.12.2019 

 

 

 
 

 

Tomko: 

Podnet občana je NA rozšírenie kamerového systému v Trebišove. Pán Cabada môže 

potvrdiť, neviem, či potvrdí, či došlo k rozšíreniu toho kamerového systému, či je možné 

nainštalovať jednu kameru aj na vstupnú bránu na cintorín, to je štvrtá vstupná brána od 

budovy červeného kríža Maják. Občan sa dotazoval, preto je tu ten podnet.  

 

PhDr. Čižmár: 

Rozširovanie kamerového systému doplní pán náčelník Cabada. My postupujeme v zmysle 

plánu a predloženej žiadosti, ktorá nám bola schválená, tzn. umiestňujeme kamery presne 

podľa toho, ako bola dohodnutá a ich rozloženie aj vašim uznesením, ktoré ste schvaľovali na 

zastupiteľstve, ale to zase neznamená, že nevieme prikročiť aj k nejakým mimoriadnym 

riešeniam, ktoré si vyžaduje situácia. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


